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Vakfıkebir Sosyal Hizmet Merkezi İlçe Müdürlüğü tarafından 25 Kasım “Kadına Yönelik Şiddete Karşı Uluslararası
Mücadele Günü” dolayısıyla Vakfıkebir ve Beşikdüzü'nde kadın sürücülerden oluşan araç konvoyu düzenlendi. 

akfıkebir'de Belediye Otoparkı'ndan 

Vhareket eden kadın sürücüler şehir 
turu yaptıktan sonra başladıkları 

yere gelerek basın açıklamasında 
bulundular. Basın açıklamasını Vakfıkebir 
İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü 
Personellerinden Mühendis Zahide Bulut 
yaparken,   “Kadına el Kal-ka-maz” 
pankartı açarak açıklamada bulundular.
“İNSANA SEVGİ YAKIŞIR, ŞİDDETE 
KARŞI SES OL”
Vakfıkebir'de İlçe Tarım ve Orman 

Müdürlüğü personeli Mühendis Zahide 
Bulut, yaptığı açıklamada şu ifadelere yer 
verdi; Kadına yönelik şiddete  “İNSANA 
SEVGİ YAKIŞIR” ŞİDDETE KARŞI SES 
OL” diyerek karşı durmak için direksiyonda 
ve yollardayız. Bugün burada etkinliğe 
katılım sağlayan herkese yürekten 
teşekkür ederiz. Basın açıklamamıza 
yaşama hakkı elinden alınmış tüm 
kadınları rahmetle, saygıyla anarak 
başlamak istiyoruz. 25 Kasım, Birleşmiş 
Milletlere üye birçok ülke ile birlikte 

“Kadına Yönelik Şiddete Karşı 
Uluslararası Mücadele Günü” olarak 
anılmaktadır. Toplumun temeli aile, ailenin 
temeli kadındır. Kadınlarımız her daim hak 
ettiği konumda, ailenin ve toplumun 
merkezinde yer almış ve almaya devam 
edecektir. Kadınlarımız eğitimden sağlığa, 
siyasal yaşamdan iş dünyasına kadar her 
alanda üstlendiği sorumluluklarla birçok 
başarıya imza atmış ve Türk Milletinin 
geleceğe güvenle bakmasının teminatı 
olmuştur. > Sadık AYDIN 2'de

> Sadık AYDIN 3'de

> Alper Özkan KARAGÖL 4'de

> Ahmet KAMBUROĞLU 3'de

Vakfıkebir Esnaf ve Sanatkarlar Kredi ve Kefalet Kooperatifi Başkanı Hasan Topaloğlu,
Vakfıkebir esnaflarımızın kredi taleplerinde hiçbir aksaklık ve sıkıntı söz konusu değildir dedi.

Vakfıkebir Halk Eğitimi Merkezi Müdürlüğünde Müdür Kahyaoğlu ve Müdür Yardımcısı Daloğlu için veda töreni düzenlendi.

HER KADIN BIR ANNEDIR
ANNEYE EL KALKAR MI?

KREDI KULLANIMINDA
HIC BIR SIKINTIMIZ YOK! 

VAKFIKEBIR HEM'DE
DUYGULANDIRAN VEDA 
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CUMHUR ITTIFAKI, VAKFIKEBIR ILÇEMIZ
IÇIN BIR OLMAK, BIRLIK OLMAK DEMEKTIR

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Vakfıkebir İlçe Başkanı Mustafa Aynacı, Cumhur İttifakı'nın bir parçası olarak sergiledikleri
ilkeli duruşlarını koruyacaklarını belirterek, "MHP olarak, yerel seçimlerde de tutarlı bir siyaset izlemeye devam edeceğiz" dedi.



akfıkebir'de Belediye 

VOtoparkı'ndan hareket 
eden kadın sürücüler 

şehir turu yaptıktan sonra 
başladıkları yere gelerek 
basın açıklamasında 
bulundular. Basın 
açıklamasını Vakfıkebir İlçe 
Tarım ve Orman Müdürlüğü 
Personellerinden Mühendis 
Zahide Bulut yaparken,   
“Kadına el Kal-ka-maz” 
pankartı açarak açıklamada 
bulundular.
“İNSANA SEVGİ YAKIŞIR, 
ŞİDDETE KARŞI SES OL”
Vakfıkebir'de İlçe Tarım ve 
Orman Müdürlüğü personeli 
Mühendis Zahide Bulut, 
yaptığı açıklamada şu 
ifadelere yer verdi; Kadına 
yönelik şiddete  “İNSANA 
SEVGİ YAKIŞIR” ŞİDDETE 
KARŞI SES OL” diyerek karşı 
durmak için direksiyonda ve 
yollardayız. Bugün burada 
etkinliğe katılım sağlayan 
herkese yürekten teşekkür 
ederiz. Basın açıklamamıza 
yaşama hakkı elinden alınmış 
tüm kadınları rahmetle, 
saygıyla anarak başlamak 
istiyoruz. 25 Kasım, Birleşmiş 
Milletlere üye birçok ülke ile 
birlikte “Kadına Yönelik 
Şiddete Karşı Uluslararası 
Mücadele Günü” olarak 
anılmaktadır. Toplumun temeli 
aile, ailenin temeli kadındır. 
Kadınlarımız her daim hak 
ettiği konumda, ailenin ve 
toplumun merkezinde yer 
almış ve almaya devam 
edecektir. Kadınlarımız 

eğitimden sağlığa, siyasal 
yaşamdan iş dünyasına kadar 
her alanda üstlendiği 
sorumluluklarla birçok 
başarıya imza atmış ve Türk 
Milletinin geleceğe güvenle 
bakmasının teminatı olmuştur.
KADINA VE AİLE 
BİREYLERİNE YÖNELİK 
ŞİDDET NEDİR?
ÇOCUK, EŞ, ESKİ EŞ, YAKIN 
AKRABALAR gibi aile bireyleri 
arasında gerçekleşen; bireyin, 
ziksel, cinsel, ekonomik veya 
psikolojik zarar görmesiyle 
veya acı çekmesiyle 
sonuçlanan veya 
sonuçlanması muhtemel 
hareketleri, buna yönelik 
tehdit ve baskıyı ya da 
özgürlüğün keyfî 
engellenmesini de içeren, 
toplumsal veya özel alanda 
meydana gelen, ziksel, 
cinsel, psikolojik, sözlü veya 
ekonomik her türlü tutum ve 
davranıştır. 25 Kasım 1960; 
Dominik Cumhuriyeti'nde üç 
kız kardeşin öldürülmelerinin 
tarihidir. Bu olay dönüm 
noktası olmuş ve tüm dünyada 
kadına yönelik şiddete karşı 
kampanyalar düzenlenmiştir. 
Öldürüldükleri gün olan 25 
Kasım Birleşmiş Milletlerin 
1999 yılında aldığı kararla 
“Kadına Yönelik Şiddete Karşı 
Uluslararası Dayanışma 
Günü” olarak anılmaktadır. 
Günümüzün en yaygın insan 
hakları ihlallerinden biri olan 
kadına yönelik şiddetin, 
kadınlara ziksel, cinsel, 
psikolojik veya ekonomik zarar 

veren ve ülkelerin öncelikli 
olarak çözmesi gereken 
önemli bir toplumsal sorun 
olduğu bir gerçektir. Maalesef 
şiddet toplumun her kesiminde 
var, sadece kadına karşı değil, 
çocuklardan her türlü canlıya 
kadar şiddet var ve gün 
geçtikçe de çoğalmakta. Bu 
gidişe dur demenin farklı 
yollarından birini bizler de bu 
şekilde yerine getirmek için 
buradayız. Şiddet, kişinin 
büyürken/büyütülürken 
karşılaştığı gördüğü ya da 
tecrübe ettiği bir durum. 
Dolayısıyla çocukların yetiştiği 
evleri, aile ortamlarını 
iyileştirmemiz gerekiyor ki 
toplumsal bir iyilik hali 
oluşturabilelim. Çünkü şiddeti 
gören de başkasına şiddet 
uyguluyor, bu kesin… 
Vicdanlı, ahlaklı, duyarlı 
bireyler yetiştirerek, birbirimize 
sevgiyle yaklaşarak 
ilerleyebiliriz. Toplumsal 
cinsiyet eşitliğinin birlikte 
mücadele ile 
sağlanabileceğini belirtmek 
isteriz.  Toplumda cinsiyet 
eşitliği, kadınların ve 
erkeklerin toplumsal yaşamın 
tüm alanlarına eşit şekilde 
katılım gösterebilmesini, eşit 
haklara ve fırsatlara sahip 
olabilmesi ile sağlanır. Kadın 
erkek birlikte dayanışmayla 
hareket etmeliyiz. Kadının 
toplum içinde saygınlığı, itibarı 
ve etkinliği, gelişmişliğin ve 
medeniyetin bir göstergesidir. 
Dolayısıyla kadının 
saygınlığını ve itibarını 

korumak herkes için bir 
insanlık vazifesidir.  Kadına 
şiddet yıkıcı etkileriyle, sadece 
bireye değil, topluma da 
şiddettir. Kadına yönelik 
şiddetin amasız, fakatsız 
kabul edilebilir bir yanı yoktur 
ve insanlık ayıbıdır. Kadına 
yönelik şiddete “ŞİDDETE 
KARŞI SES OL” ”İNSANA 
SEVGİ YAKIŞIR”  mottosuyla 
toplumun tüm kesimlerini 
şiddetle mücadeleye davet 
ediyoruz. 4320 Sayılı Ailenin 
Korunması Kanuna dair 
Kanunun ve 6284 Sayılı 
“Ailenin korunması ve Kadına 
Karşı Şiddetin Önlenmesine” 
dair kanun kapsamında 
herkesi daha duyarlı olmaya 
davet ediyoruz. Bu duygu ve 
temennilerle, 25 Kasım 
Kadına Yönelik Şiddete Karşı 
Uluslararası Mücadele 
Günü'nün mutlu bireyler, mutlu 
aileler ve refah bir toplum için 
mihenk taşı olmasını 
diliyorum. Kadına karşı 
şiddetin ortadan kaldırılması 
için mücadelemizi dayanışma 
ruhuyla sürdüreceğimizi 
kamuoyuyla paylaşıyoruz.
“KADINA EL KALDIRMANIN 
VE KÖTÜ SÖZ 
SÖYLEMENİN HİÇBİR 
GEREKÇESİ OLAMAZ”
Vakfıkebir Sosyal Hizmet 
Merkezi İlçe Müdürü Yaşar 
Saral; “Bu gün farkındalık 
yaratmak için buradayız. Her 
zaman kadınlarımızın 
yanındayız. Sizlerin sesi 
olmaya gayret ediyoruz, bizi 
yönlendirmek içinde en büyük 

itici güç kadınlarımızdır” 
diyerek katılımcılara teşekkür 
etti. Bayan sürücülere destek 
olmak amacıyla etkinliğe 
katılan Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Muhammet Balta, 
“Burada yapılan eylemin bir 
farkındalık oluşturulmaya 
yönelik. Toplumsal 
farkındalığın oluşması için 
bazen bu tür etkinliklerin 
yapılması gerekiyor. Bizim aile 
hayatımızda kadının 
gerçekten çok önemli bir yeri 
var. Kadının olmadığı bir yer 
aslında bir çöl gibidir. Hiç 
olmasını arzu etmediğimiz 
halde zaman zaman hoş 
olmayan olaylarla 
karşılaşıyoruz. Karadeniz 
bölgesinde ataerkil aileden 
yeni yeni çekirdek aileye 
dönüşüyoruz. Kadına el 
kaldırmanın ve kötü söz 
söylemenin hiçbir gerekçesi 
olamaz. Eğer bunu bir erkek 
yapıyorsa acizliktir, bu 
çaresizliğe düşmemek lazım. 
Kızınıza reva görmediğiniz 
şiddeti karınıza nasıl 
görürsünüz. Kadınlarımızın ev 
ekonomisinde ve evin idame 
ettirilmesinde yanında siyasi 
ve sosyal yaşamda da çok 
güçlü olduklarını biliyorum 
dedi.
Programa Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Muhammet Balta, 
MHP İlçe Başkanı Mustafa 
Aynacı, Vakfıkebir Sosyal 
Hizmet Merkezi İlçe Müdürü 
Yaşar Saral ve bayan 
sürücüler ile basın mensupları 
katıldılar.

HABER2

Ahmet KAMBUROĞLU

“KÝLÝT NOKTA”
Vakfıkebir'de yavaş yavaş sular ısınmaya 
başladı…
Her gün başkan aday adayları ile meclis 
adaylıkları konuşuluyor.
Cumhur ittifakında aday adaylık başvurusu 
olmadı. Diğer partilerde ise durum hemen 
hemen aynı gibi…
Vakfıkebir'de konuşulan birçok bağımsız 
adaylar mevcut ama herhangi bir gelişme 
olmuş değil…
Vakfıkebir'de Cumhuriyet Halk Partisi ile 
İYİ Parti'nin görüşmeleri sürüyor. Bir 
bağımsız aday destekleneceği yönde 
bilgiler var. Yüksek bir ihtimalle Tonya 
Belediye Fen İşleri Müdürü ve TMMOB 
Peyzaj Mimarları Odası Trabzon Şube 
Başkanı Ahmet İhsan Hacıfettahoğlu 
destekleyecekleri söylentiler arasında…
Bağımsız aday olarak çıkacak ve siyasi 
partiler onu destekleyecek…
Şöyle bir değerlendirme yaparsak, yıllardır 
belediye de proje üreten bir kişi olduğunu 
biliyoruz…
Hangi proje yararlı olur, hangisi belediyeye 
gelir sağlar diye birkaç yıldan beri 
uğraşıyor.
Genç, dinamik, istekli…
Neden olmasın ki?
*******************
Vakfıkebir'de kilit nokta meclis üyeliği…
Her gün farklı bir durum gelişiyor…
Her gün söylemler değişiyor…
Hangi taraftan yürünür, her köşe başında 
bir kulis mevcut ama yapılan tutmuyor. Her 
noktada varlar ama yoklar…
İnsanlar servetine servet katanları çok iyi 
biliyor ve görüyor…
Allah herkese çok versin, hiçbir zaman 
kimsenin parasında gözümüz 
olmadı/olmazda…
Bunu nasıl yaptılar diye sorgulanıyor…
Köylerde yapılan yapıları ve kiralananları 
da gördüler…
Bu insanların artık gözü kapalı değil, 
kulakları da çok iyi duyuyor…
*******************
AK Parti İlçe Başkanı Ahmet Uzun, yoğun 
bir mesaide…
Belediye Başkan adayı ile meclis üyelikleri 
konusunda bir hayli yoğun…
Nasıl bir yol izlenecek acaba?
Belediye Başkan adayı büyük bir ihtimalle 
mevcut başkan Muhammet Balta olacak…
Mevcut Başkan Muhammet Balta ile yola 
devam edilecekse, Başkan Balta belediye 
meclis adaylarına karışmayacağını 
söyledi…
İlçe Başkanımız Ahmet Uzun, güzel bir 
liste yapacağına inanıyorum demişti… 
İlçe Başkanına karışan olmaz ise, belediye 
meclis adayları komple değişir 
düşüncesindeyim. Eğer karışılırsa belirli 
isimler tekrardan yazılabilir…
Zaten ufak yollu tehditlerde mevcut…
Meclis üyelikleri sıkıntılı…
Parti içinde yeni ilçe başkanları doğdu.
Kendini ilçe başkanı yerine koyup, meclis 
üyesi teklieri havada uçuştu…
Ama yere kondular…
Hiç partiyle alakası olmayanlar, parti içine 
karışır oldu…
Köşe başları tutuldu ama kulisler herkesle 
yapılmıyor, belirli kişilerle…
Eleştiri çok…
İnsanlar her şeyin farkında…
*******************
Son günlerde ilçe de yeni isimler dolaşıyor 
Av. Gürbüz Kamburoğlu, Fatih Birincioğlu, 
Gökhan Bankoğlu, Müt Yolcu, Sadettin 
Çiçek, Yavuz Çobanoğlu, Yalıköy'den 
Ahmet Kürkan, Tuncay-Gökhan Garip, 
Bilal İslam, Cemil Albayrak, Ali Madenci, 
Mustafa ve Yasin Karadeniz…
Belediye meclis üyesi adaylıkları 
gündemde…
Hangi partiden aday olacakları merak 
konusu…
Müracaatlar henüz daha bitmiş değil.
Hayırlısı olsun… 
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Alper Özkan KARAGÖL

Vakfıkebir Sosyal Hizmet Merkezi İlçe Müdürlüğü tarafından 25 Kasım “Kadına Yönelik Şiddete Karşı Uluslararası
Mücadele Günü” dolayısıyla Vakfıkebir ve Beşikdüzü'nde kadın sürücülerden oluşan araç konvoyu düzenlendi. 
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HER KADIN BIR ANNEDIR, ANNEYE EL KALKAR MI?

Vakfıkebir Şoförler ve Otomobilciler Esnaf Odası Başkanı İsmail Hakkı Çobanoğlu, 1 Aralık tarihinde başlayacak ticari araçlarda kış lastiği uygulaması konusunda sürücüleri uyardı.
BAŞKAN ÇOBANOĞLU'NDAN SÜRÜCÜLERE KIŞ LASTİĞİ UYARISI

V
akfıkebir Şoförler ve 
Otomobilciler Esnaf 
Odası Başkanı İsmail 

Hakkı Çobanoğlu, zorunlu kış 
lastiği uygulamasının 1 
Aralık'ta başlayacağını 
hatırlatarak, başta ticari 
araçlar olmak üzere tüm araç 
sahiplerinin can ve mal 
güvenliği için kış lastiği 
kullanımına ve araç bakımına 
önem göstermesi gerektiğini 
vurgulayarak tüm şoförleri 
uyardı.
“KIŞ LASTİĞİ UYGULAMASI 

1 ARALIK İTİBARİYLE 
BAŞLAYACAK”
Kış lastiği uygulamasının 1 
Aralık itibariyle başlayacağını 
belirten Başkan Çobanoğlu, 
“Şehir içi ve şehirlerarası 
yollarda yolcu ve nakliye 
taşımacılığı yapan ticari 
araçlarda kış lastiği takılması 
zorunluluğu 1 Aralık tarihinde 
başlayıp 1 Nisan 2024 
tarihinde sona erecektir. 
Sürücülerimizin hem kendi 
güvenliğini hem de diğer 
sürücülerin ve yolcuların 

güvenliği için lastik değişimi 
kuralına uymaları 
gerekmektedir. Kış lastikleri 
hava sıcaklıklarının 7 derece 
ve altına düşen bölgelerde 
uygulaması yapılmaktadır” 
dedi. 
"KIŞIN KAZA YAPMA ORANI 
YAZ AYLARINA GÖRE 6 KAT 
DAHA FAZLA"
Trafikte ticari araçlar kadar 
özel araçların da risk 
taşıdığına dikkati çeken 
Çobanoğlu, şunları kaydetti: 
"Kar ve yoğun yağmur 

nedeniyle oluşan yolların 
kayganlaşması, gizli 
buzlanma gibi risk faktörleri 
ülkemizdeki tüm araçları 
etkiliyor. Kış aylarında kaza 
yapma oranı yaz aylarına göre 
6 kat daha fazla. Bu sebeple 
ticari ya da özel araç fark 
etmeksizin tüm 
vatandaşlarımız kış lastiği 
kullanımına dikkat etmeli. 
Sürücülerimiz araç 
muayenesini ve bakımını 
yaptırmalı. Hepimizin can ve 
mal güvenliği için özellikle kış 
lastiğinin ve araç bakımının 
önemi büyük."
"ARAÇLARININ 
LASTİKLERİNİ KIŞ 
ŞARTLARINA UYGUN HALE 
GETİRMELERİ 
GEREKMEKTEDİR"
Kışın meydana gelen trafik 
kazalarının sebebinin 
çoğunlukla mevsimine 
uymayan lastik kullanımından 
kaynaklandığını dile getiren 

Çobanoğlu, “Çünkü yaz 
lastikleri soğuk havalarda karlı 
ve buzlu zeminlerde tutunma 
kaybına frenlemelerde ise 
kaymaya, savrulmaya ve araç 
hakimiyet kaybına yol açar.  
Bunun için kış lastiği takılması 
uygulamasına az bir zaman 
kala tüm esnafımızın bu tür 
sorunlarla karşılaşmaması 
ayrıca cezai işleme 
girmemeleri için araçlarının 
lastiklerini kış şartlarına uygun 
hale getirmeleri 
gerekmektedir. Araçlarına kış 
lastiği taktırmayanlara Aralık 
ayı için 1.152 lira ceza 
uygulanacağını anımsatan 
Çobanoğlu, bu miktarın 1 
Ocak 2024'ten itibaren 
yeniden değerleme oranında 
artacağını bildirdi. Ayrıca ben 
buradan tüm sürücülerimize 
de sağlıklı, huzurlu, sorunsuz 
ve kazasız bir kış mevsimi 
geçirmelerini temenni 
ediyorum” dedi.
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İsma�l Hakkı ÇOBANOĞLU
Şoförler ve Otomob�lc�ler Odası Başkanı



M
illiyetçi Hareket Partisi 
(MHP) Vakfıkebir İlçe 
Başkanı Mustafa 

Aynacı, Cumhur İttifakı'nın bir 
parçası olarak sergiledikleri ilkeli 
duruşlarını koruyacaklarını 
belirterek, "MHP olarak, yerel 
seçimlerde de tutarlı bir siyaset 
izlemeye devam edeceğiz" dedi. 
Başkan Aynacı, Gazetemizi 
ziyaret ederek Haber 
Müdürümüz Sadık Aydın ile 
yerel seçimler ve cumhur ittifakı 
hakkında bir süre sohbet ettiler. 
“GENEL BAŞKANIMIZ SAYIN 
DEVLET BEY'İN GÖSTERDİĞİ 
YOLU TAKİP EDİYORUZ”
MHP Vakfıkebir İlçe Başkanı 
Mustafa Aynacı ziyaret 
sırasında yaptığı açıklamada;  
“2024 yılı Mart ayındaki yerel 
seçimlere yönelik hazırlıklar 
hakkında bilgi verdi. Yerel 

seçimler öncesinde ilçelerimizde 
ve ilimizdeki kongre süreçlerini 
tamamladık. Aynacı, MHP 
Genel Başkanımız Bilge Lider 
Sayın Doktor Devlet Bahçeli'nin 
kongrelerle ilgili mesajında, 
merkezi yönetimle yerel 
yönetimler arasında tam bir 
uyum sağlanması gerektiği 
vurgusunu yaptığını hatırlattı. 
MHP'nin "2024'e Doğru, Diyar 
Diyar Anadolu" temasıyla 
çalışmalarını sürdürdüğünü 
belirten Aynacı, "İstikrar ve 
Hizmet İçin, Uyumlu Yönetimle, 
Umutlu Geleceğe" 
ulaşacaklarını ifade etti. Türk ve 
Türkiye Yüzyılı hedeerine 
ulaşmanın stratejik formülünün 
"Merkezden Yerele Tek Yürek 
Olmuş Türkiye" olduğunu 
söyleyen Aynacı, partimizin 
Genel Başkanı Sayın Devlet 

Bey'in gösterdiği yolu takip 
ettiklerini ve Genel Merkezimizin 
talimatları doğrultusunda 
hareket etiklerini belirtti.
“İTTİFAKA HALEL 
GETİRECEK TAVIR VE 
DAVRANIŞLARDAN MUTLAK 
SURETLE KAÇINILMALIDIR”
Başkan Aynacı, "MHP'ye gönül 
vermiş ve bu davaya inanmış 
değerli seçmenlerimizin Cumhur 
İttifakına zarar verecek 
açıklamalardan uzak durmaları 
önemli bir hassasiyettir. Değerli 
seçmenlerimizin ve 
partililerimizin yapacakları 
açıklamaları iyi ölçüp, iyi 
tartmaları gerekiyor. Aynı 
hassasiyeti Cumhur ittifakı 
ortaklarının da yapması 
gerekmektedir. Cumhur 
İttifakına zarar verecek davranış 
ve açıklamalar konusunda çok 

dikkatli olunmalı ve ittifaka halel 
getirecek tavır ve 
davranışlardan mutlak suretle 
kaçınılmalıdır. Bu konuda 
kimseye asla tavizimiz olamaz. 
Ülkücü hareketin hiç bir ferdinin 
nefsi hareket etme lüksü yoktur. 
Biz hiç bir şartta Cumhur 
İttifakına zarar verdirmeyeceğiz. 
Biz de lidere sadakat her 
şeyden önce gelir. Bu konuda 
arkadaşlarımızı ve partililerimizi 
uyarıyoruz. Biz Vakfıkebir'de 
Cumhur İttifakı ortağı olarak 
sonuna kadar genel merkezler 
tarafından verilecek seçim 
kararının arkasındayız" dedi.
“ÇATLAK VAR” ALGISI ASLA 
DOĞRU DEĞİLDİR!
Yapılacak yerel seçimlere AK 
Parti ve MHP olarak Cumhur 
İttifakı çatısı altında gireceklerini 
kaydeden MHP İlçe Başkanı 
Mustafa Aynacı, Vakfıkebir'de 
ittifak olarak hem belediye 
başkanlığını hemde meclis 
üyelerinin tamamını kazanma 
hedeerinin olduğunu söyledi. 
Bu süreçte MHP'den belediye 
başkan aday adaylarının 
çıkmasının da normal olduğunu 
vurgulayan Aynacı, "MHP'den 
aday adaylarının olması 
ittifakımızda bir çatlak olduğu 
anlamına gelmez. Şuan AK 
Parti'den de aday adayları 
çıkıyor. Genel Merkezlerde 
Vakfıkebir özelinde hangi 

belediyenin hangi partiye 
bırakılacağı belli olmadı. Bu 
konuda çalışmalar sürüyor. 
Dolasıyla bu süreçte MHP'den 
aday adayı olmayı bir şeref 
olarak gören ve partimizden 
belediye başkan aday adayı 
olmak isteyenlere olmayın 
diyemeyiz. Belediyeler belli 
olduğunda ben dahil tüm 
belediye başkan aday 
adaylarımız Cumhur İttifakı 
çatısı altında hem Vakfıkebir'de 
hem Türkiye'de ittifakımızın tüm 
belediyeleri kazanması için 
çalışacağız. Bu nedenle, aday 
adaylarımızın çıkması nedeniyle 
ittifakta sanki bir çatlak varmış 
gibi oluşturulmaya çalışılan 
algılar doğru değildir. Ayrıca 
Partimizde Belediye Başkan 
Aday Adayları ve Belediye 
Meclis üyeleri için müracaat 
süreci devam etmektedir. 17 
Aralık 2023 tarihinde sona 
erecek müracaatlar için 
Belediye Başkan Aday Adayları 
Ankara da Genel Merkeze 
şahsen müracaatta bulunurken 
Belediye Meclis üyeleri ise MHP 
ilçe teşkilatına müracaatta 
bulunabiliyorlar" diye konuştu.
“BİZ DE LİDERE SADAKAT 
HER ŞEYDEN ÖNCE GELİR”
Başkan Mustafa Aynacı, 
Cumhur ittifakında belediye 
başkanlığının hangi partiye 
verileceği noktasında karar 

vericinin MHP Genel 
Başkanımız Sayın Devlet 
Bahçeli'nin olacağını 
kaydederek şöyle konuştu: 
"Liderimiz ne karar alırsa alsın 
biz o karara uyacak ve Cumhur 
İttifakı çatısı altında 
Vakfıkebir'de belediye 
başkanlığını kazanmak için 
çalışacağız. Biz de lidere 
sadakat her şeyden önce gelir."
“CUMHUR İTTİFAKI, 
VAKFIKEBİR İLÇEMİZ İÇİN 
BİR OLMAK, BİRLİK OLMAK 
DEMEKTİR”
Cumhur İttifakı'nın vatan ve 
millet için yol, amaç ve ülkü 
birliği demek olduğunu söyleyen 
Aynacı, “Cumhur İttifakı, 
Vakfıkebir ilçemiz için bir olmak, 
birlik olmak demektir. Allah 
birliğimizi, beraberliğimizi 
bozmasın. 2023 yılı, Cumhur 
İttifakımız için zafer yılı olacak 
demiştik. Şimdi yine aynı birlik 
ve beraberlik içinde daha güçlü 
bir şekilde buradan ifade 
ediyorum ki 2024 yılı da 
Vakfıkebir ilçemiz için gelişimin, 
değişimin ve büyümenin yılı 
olacaktır. Buna gönülden 
inanıyoruz. Hep birlikte omuz 
omuza vererek Vakfıkebir 
ilçemizi en üst seviyeye taşımak 
için ellerinden geleni 
yapacaklarını söyleyen Aynacı, 
Cumhur İttifakı ruhuyla hareket 
ederek çalıştıklarını belirtti.

3 HABER

Dijital platformların yükselişi, 
tüketici haklarının önemini 
artırmıştır. Tüketiciler, kolay 
erişim, geniş ürün yelpazesi ve 
evden alışveriş yapma kolaylığı 
gibi avantajlardan yararlanarak 
her zamankinden daha fazla 
çevrimiçi alışveriş 
yapmaktadır.Ancak, bu değişen 
alışveriş alışkanlıkları, çeşitli 
hukuki sorunların da ortaya 
çıkmasına neden olmuştur.
Ülkemizde, bu sorunların 
önlenmesi için Tüketicinin 
Korunması Hakkında Kanun 
gibi tüketici haklarını koruyan 
yasal düzenlemeler mevcuttur. 
Bu düzenlemeler sayesinde 
dijital platformlarda alışveriş 
yapan tüketiciler; iade hakları, 
garanti koşulları, sözleşme 
şartları ve ödeme güvenliği gibi 
konularda yasal korumalara 
sahiptirler. Ancak hızla değişen 
faktörler nedeniyle yeterli 
değildir. 
Dijital platformlar, genellikle 
çevrimiçi hizmetler sunan ve 
kullanıcılara çeşitli amaçlar için 
bir araya gelme veya etkileşime 
girmelerini sağlayan yazılım 
tabanlı alanlar veya web siteleri 
olarak tanımlanır. İşte bazı 
örnekler:
1. Sosyal Medya Platformları: 

Facebook, Instagram, Twitter ve 
LinkedIn gibi platformlar, 
kullanıcıların sosyal etkileşimde 
bulunmasına, içerik 
paylaşmasına ve iletişim 
kurmasına olanak tanır.
2. E-Ticaret 
Platformları:Amazon, eBay ve 
Alibaba gibi platformlar, 
çevrimiçi alışveriş yapma 
imkânı sunar. Kullanıcılar, 
ürünleri araştırabilir, satın 
alabilir ve satıcılarla etkileşimde 
bulunabilir.
3. İşbirliği ve İletişim 
Platformları: Slack ve Microsoft 
Teams gibi platformlar, 
işyerlerinde işbirliği yapmayı 
kolaylaştırır ve mesajlaşma, 
dosya paylaşımı ve video 
konferans gibi özellikler sunar.
4. Video Akış Platformları: 
Netix, YouTube ve Disney+ 
gibi platformlar, kullanıcılara 
çevrimiçi video içeriklerini 
izleme fırsatı sunar.
5. Oyun Platformları: 
PlayStation Network, Xbox Live 
ve Steam gibi platformlar, 
oyuncuların video oyunları 
oynamasına ve diğer 
oyuncularla etkileşimde 
bulunmasına olanak tanır.
6. Bulut Hizmet Platformları: 
Amazon Web Services (AWS), 

Microsoft Azure ve Google 
Cloud gibi platformlar, bulut 
bilişim hizmetleri sağlar ve 
işletmelerin çevrimiçi 
uygulamalar ve verileri 
barındırmalarına yardımcı olur.
7. Eğitim Platformları: 

Coursera, edX ve Khan 
Academy gibi platformlar, 
kullanıcılara çevrimiçi eğitim ve 
kurslar sunar.
Dijital platformlar, genellikle 
kullanıcıların hesap 
oluşturmasını ve bu platformlar 
aracılığıyla içerik 
oluşturmalarını, paylaşmalarını 
veya tüketmelerini sağlar. Bu 
platformlar, çeşitli amaçlar için 
kullanılabilir ve çevrimiçi 
topluluklar oluşturmanın ve 
etkileşimde bulunmanın bir 
yolunu sunar.
Tüketicilerin Karşılaştığı 

Sorunlar
Tüketiciler, sahte ürünlerle ve 
yanıltıcı reklamcılıkla 
karşılaşma riski taşırken, 
güvenli ödeme sorunları ve iade 
politikalarının karmaşıklığı gibi 
zorluklarla da mücadele etmek 

zorundadır. Ayrıca, kişisel veri 
gizliliği ve güvenliği endişeleri, 
çevrimiçi alışverişin olumsuz 
yönlerindendir.
Dijital platformlarda güvenli 
ödeme sorunları, çevrimiçi 
alışveriş yapan tüketiciler ve 
dijital platformları işletenler 
arasında yaygın olarak 
karşılaşılan bir dizi sorunu 
içerebilir. İşte bazı güvenli 
ödeme sorunları:
1. Kredi Kartı Bilgilerinin 
Sızdırılması: Dijital 
platformlarda ödeme yaparken 
kullanılan kredi kartı bilgilerinin 

sızdırılması, dolandırıcılığa ve 
kimlik hırsızlığına yol açabilir. 
Bu, tüketicilerin nansal 
güvenliklerini tehlikeye atar.
2. Sahte Web Siteleri ve 
Dolandırıcılık: Tüketiciler, 
sahte web siteleri veya sahte 
uygulamalar aracılığıyla sahte 
ödeme işlemlerine yönlendirilme 
riski taşır. Bu tür dolandırıcılık 
girişimleri, özellikle çevrimiçi 
alışveriş yaparken dikkatli 
olunmazsa başarılı olabilir.
3. Ödeme Hataları ve 
Uygulama Sorunları: Dijital 
platformlar, ödeme hataları veya 
uygulama sorunları nedeniyle 
ödemelerin yanlışlıkla 
çekilmesine veya tüketici 
hesaplarında yanlış işlemlere 
neden olabilir.
4. Üçüncü Taraf Ödeme 
İşlemcileri: Bazı dijital 
platformlar, üçüncü taraf ödeme 
işlemcileri kullanır. Bu durumda, 
tüketicilerin ödeme bilgileri 
üçüncü taraarla paylaşılabilir, 
bu da güvenlik endişelerine yol 
açabilir.
5. Geri Ödeme ve İade 
Politikaları: Dijital platformlar 
arasında geri ödeme ve iade 
politikaları farklılık gösterebilir. 
Tüketiciler, bu politikalara dikkat 
etmezlerse, istedikleri geri 

ödemeyi veya iadeyi almakta 
zorluk yaşayabilirler.
6. Mobil Cihaz Güvenliği: 
Mobil uygulamaları kullanarak 
ödeme yaparken, mobil 
cihazların güvenliği de 
önemlidir. Zararlı yazılım ve 
kötü niyetli uygulamalar, 
tüketicilerin ödeme bilgilerini 
tehlikeye atabilir.
Çözüm Önerileri
Tüketicilerin daha güvende 
hissetmeleri ve daha iyi bir 
çevrimiçi alışveriş deneyimi 
yaşamaları için bazı adımlar 
atılabilir. Daha fazla bilgi 
sunma, şeffaık ve dürüstlük 
standartlarını artırma ve dijital 
platformların daha etkili bir 
şekilde denetlenmesi gibi 
çözüm önerileri, tüketici 
haklarını koruma açısından 
önemlidir.
Dijital platformlar ve tüketici 
hukukunun geleceği, 
tüketicilerin haklarını savunma 
ve çevrimiçi alışverişin daha adil 
ve güvenilir hale getirilmesi 
açısından büyük önem 
taşımaktadır. Bu konuda daha 
fazla farkındalık yaratmak ve 
mevcut yasal düzenlemeleri 
iyileştirmek, tüketicilerin 
çevrimiçi alışverişlerini güvenle 
yapmalarına yardımcı olacaktır.
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Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Vakfıkebir İlçe Başkanı Mustafa Aynacı, Cumhur İttifakı'nın bir parçası olarak sergiledikleri ilkeli duruşlarını koruyacaklarını belirterek, "MHP olarak, yerel seçimlerde de tutarlı bir siyaset izlemeye devam edeceğiz" dedi.
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IÇIN BIR OLMAK, BIRLIK OLMAK DEMEKTIR
CUMHUR ITTIFAKI, VAKFIKEBIR ILÇEMIZ

KREDI KULLANIMINDA HIÇ BIR SIKINTIMIZ YOK! 
Vakfıkebir Esnaf ve Sanatkarlar Kredi ve Kefalet Kooperatifi Başkanı Hasan Topaloğlu, Vakfıkebir esnaflarımızın kredi taleplerinde hiçbir aksaklık ve sıkıntı söz konusu değildir dedi.

V
akfıkebir Esnaf ve 
Sanatkarlar Kredi ve 
Kefalet Kooperati 

Başkanı Hasan Topaloğlu, 
Vakfıkebir esnaarımızın kredi 
taleplerinde hiçbir aksaklık ve 
sıkıntı söz konusu değildir 
diyerek kredi talepleri hakkında 
değerlendirmede bulundu.
“KRİDERİ UYGUN OLAN HER 
ESNAFIMIZA KREDİ 
VERİYORUZ”
Vakfıkebir Esnaf ve Sanatkarlar 

Kredi ve Kefalet Kooperati 
Başkanı Hasan Topaloğlu 
yaptığı değerlendirmede; 
“Kooperatif başkanı olarak 
benimde dikkatimi çekti. 
Esnaarımız kooperatimizi 
arayarak ve sokakta yolumuzu 
keserek krediler açıldı mı? Diye 
bize bilgi soruyorlar. Kredilerin 
kapanması diye bir şey 
gündeme bile gelmedi. Böyle bir 
şey hiçbir zaman olmadı. Bu 
yüzden bir açıklama yapma 
gereği hissettim. Şuan da bizim 
verdiğimiz kredilerimiz olduğu 
gibi devam etmektedir. Herhangi 
bir kısıtlama yok. Sadece 
Kodlara göre bir düzenleme 
yaptılar. Kodlara göre kredi 
veriyorlar. Önceden gelip A'dan 
Z'ye olan esnafımız aynı krediyi 
alabiliyordu.  Onlara da bir 
düzenleme yaptılar. Bazı 
kısımlarda kısıtlama yaptılar. 
Limitlerimiz şuan da 650 bin TL 
oldu. 
“NACE KODU UYGULAMASI 
VAR”

Şöyle bir yeni uygulama var. 
NACE kodu uygulaması. NACE 
kodu, işletmelerin faaliyetlerini 
tanımlamak ve işyeri tehlike 
sınıfını belirlemek için kullanılan 
önemli bir araçtır. Bir de 2021-
2023 yılları arasında kredi 
kullanan esnaarımız yeni bir 
kredi çekmek isterlerse bu 
krediyi kapatmak 
durumundadırlar. Eski krediyi 
kapatıp yeni kredi 
kullanabiliyorlar. Fakat 2021 
yılından önce kredi çekmiş olan 
yeni kredi çekip kullanabilir 
eskiyi kapatmasına gerek yok. 
Biz bölgedeki ilçelere göre kredi 
kullandırma konumu olarak çok 
iyi bir durumdayız, bir sıkıntımız 
yok. Esnaarımız geldiği zaman 
kredi kullandırabiliyoruz. Kredi 
için istediğimiz belgelerde 
herhangi bir değişiklik yoktur. 
Kredi faiz oranlarımızda 
değişiklik oldu. Şu anda kredi 
faiz oranlarında 22,5 yıllık faiz 
oranı oldu. Seçimden önce 7,5 
olan faiz oranı şuan da 22,5 

yıllık faiz oranına yükseldi. 
Bankaların mevduat faiz oranları 
arttığı için mecburen 
bizimkilerinde faiz oranını 
artırdılar. Bugün mevduata 
yatıran vatandaşımız %45'ten 
yatırıyor. Şimdi devlet buna 
%45'ten para veriyor senin 
kredini de 7,5'ta tutamaz. 
Kooperatif olarak verdiğimiz 
kredinin bankayla arasında 3'te 
1 fark var. Bizimki de yüksek 
ama bankaya göre çok avantajlı. 
Finansman anlamda da 
sıkıntımız yok. Devlet her ay 
bize kullanılsın diye para 
yolluyor. Esnafımız almak 
istiyorsa, kriterleri tutuyorsa 
almasında hiçbir sıkıntı yok. 
Devletimizde ekonomik anlamda 
yeni uygulamalar içerisinde, 
fakat bizlerde kredi 
kullandırılması anlamında hiçbir 
değişiklik yok. Esnaarımız 
rahat olsun kredi limitlerimizde 
hiçbir düşüş yok. Şu anda 
Vakfıkebir için hiçbir değişiklik 
olabileceğini düşünmüyorum. 

Kooperatif olarak hiçbir 
sıkıntımız yok dedi.”  
“ESNAFLARIMIZA TEŞEKKÜR 
EDİYORUM”
Başkan Hasan Topaloğlu, 
“Özellikle şunun altını çizmek 
istiyorum. Vakfıkebir İlçe 
Esnaarımız çektikleri 
kredilerinin ödemelerini 
zamanında yatırdıkları için limit 
düşürme sıkıntısı bizde şu ana 
kadar çıkmadı. Aksine 
limitlerimizde yükselme oldu. 
Buda esnaarımızın çektikleri 
kredileri zamanında 
ödemesinden kaynaklanıyor. 
Bundan dolayı da ilçe 
esnaarımıza teşekkür 
ediyorum. Allah onlardan razı 
olsun. Bizleri şuana kadar 
mahcup etmediler. 
Esnaarımızın zamanında 
yaptıkları ödemelerden dolayı 
Vakfıkebir Esnaf Kefalet 
Kooperati olarak kredi 
notumuzda çok yüksek. O 
yüzden 650 bin lira 
verebiliyoruz. İşte bu yüksek 

seviyede tutulması o kredi 
notuna bağlıdır. Bazen 
esnaarımız kredilerini ödemede 
aksaklık yaşadıkları zaman 
onlara şunu söylüyorum. Sizin 
aksaklıktan dolayı ödediğiniz 
faiz'in bizim için bir anlamı yok. 
Önemli olan Vakfıkebir Esnaf 
Kefalet Kooperatinin kredi 
notunun düşmemesidir. Bizim 
sıkıntımız kredi notunda düşüş 
yaşanmamasıdır. Eğer kredi 
notumuz düşerse 650 bin lira 
gibi yüksek bir meblağ 
veremeyiz. Vereceğimiz kredi 
limiti de düşer. İşte bu nokta da 
esnaarımızdan ricam, 
ödemelerini zamanında 
yapmalarıdır. Çünkü hem bizim 
kredi notumuz düşmez hemde 
zamanında ödeme yapıldığı için 
esnafımızda bir başka kredi 
ihtiyacında rahat kredi alabilirler. 
Bunun anlamı karşılıklı mahcup 
olmamaktır. Bizimde sorumlu 
olduğumuz üst makamlara karşı 
mahcup olmamamız önemli bir 
noktadır dedi.” 
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BEŞİKDÜZÜ ÖĞRETMEN
OKULU MEZUNLARI BULUŞTU
Köy Enstitüsü olarak kurulduğu günden bu yana verdiği binlerce mezunu ile Türkiye'nin yarınlarını
inşa eden ülkemizin köklü okullarından Beşikdüzü Öğretmen Okulu mezunları bir araya geldi.

EŞDER Beşikdüzü 

BÖğretmen Okulu 
Mezunları Derneği 

tarafından geleneksel hale 
getirilen “Öğretmenler Günü 
Mezunlar Buluşması”, 
Beşikdüzü'nde gerçekleşti. 

Günümüzde Beşikdüzü Fen 
Lisesi olarak eğitim veren 
okullarında buluşan mezunlar ilk 
olarak Atatürk Anıtını ve 
sınıflarını ziyaret ettiler. 
Öğrencilik yıllarından meslek 
yaşamlarına hoş bir sohbet 

ortamının yaşandığı buluşma 
sonrasında mezunlar, akşam 
düzenlenen yemeğe geçerek 
gönüllerince eğlendiler.
Beşikdüzü Belediye Başkanı 
Ramis Uzun emekli öğretmen 
eşi ile mezunlara eşlik etti.

01.12.2023

D
ünya, iletişim sayesinde küçülerek bir 
köy konumuna geldi. İleride devletlerin 
sınırlar büyük oranda kalkarak, birkaç 

dünya devletinin olacağı düşünülüyor. AB 
birliği gibi, tek para birimi ve tek devlet olacak, 
belki şimdiki ülke liderleri, ileride birer vali 
konumuna olacaklar, o şekilde de olması 
lazımdır, çünkü geri kalmış ülkelerde, gücü 
eline geçirenler halkına zülüm yapıyor. 

   İnsanları peşinden sürüklemek isteyen iki 
şeyden birine veya her ikisini elinde tutmalıdır.  
Bunlar din diğeri ırkçılıktır, bunları siyasete 
alet ettin mi iktidardan inmezsin. Şu anda 
İslam âleminin en büyük sorunu budur. 
Mecellede bir hüküm vardır derki, zamanın 
değişmesi ile hükümlerin değişmesi 
kaçınılmazdır. Zamana ve ilmi değişime karşı 
direnmek, zamanın çarkları arasında ezilmek 
demektir. 

   Devlette ve insanlıkta özgürlükler esastır, 
adil bir hukuk sisteminden başka bir sistem 
devletler eli ile insanlara dayatılmamalıdır. 
İnsanların çoğunluğunu içine alan, adil ve hür 
bir hukuk sistemi yapılır, insanlar istediği özel 
kuralları özgürce kendi hayatına uygulayabilir. 
İnsanlar vicdanlarına göre dini yaşamalıdır. 
Bayanın kıyafetini bile sistemin belirlediği, 
insanın iradesinin olmadığı bir devlet sistemi 
olabilirimi? Böyle bir sisteme din denir mi? 

   İslam âleminde, siyasal İslam özlemi duyan 

Müslümanların çoğu, orta çağ fıkıh kurallarına 
bağlı bir anayasası olan ve her şeyi devletin 
tayın ettiği bir sistemi hayal ediyorlar. Dinin 
siyasete alet edilmesi, Hz. Hüseyin'in Yezit 
tarafından katledilmesi ile başlar. Bu din, 
gerçek İslam'ın dışındadır ve bazı düşünürlere 
göre pek çok yönden Protestanlıkla paralelliği 
vardır. İslam'ın özünde hürriyet ve özgürlükler 
vardır, hürriyeti kısan gerçek Müslüman 
olamaz. Ahir zamanda özgürlükler ve 
hürriyetler zirve yapacak.  Halka, fıkıh kuralları 
ile baskı yapanlar, bu kuralları kendi ailelerine 
uygulamıyorlar, fıkıh kurallarını perde yapıp, 
her naneyi yiyorlar. Hz. İsa'ya as din nedir 
dediği zaman, Allah'a inanman ve komşunu 
kendin gibi sevmendir, düşmanını 
sevemiyorsan gerçek manada iman etmiş 
sayılmazsın diyor. Allah zıtları çarpıştırarak 
kâinattaki gelişmeyi sağlıyor. Zıtlar olmazsa 
gelişme olmaz, şeytanın bile gelişmemizde 
büyük katkısı vardır. Eğer şeytana gerek 
olmasaydı Allah yaratamazdı. Zıtlıkları ortadan 
kaldırırsan gelişmeyi durdurursun. Kötülükleri 
kanunla değil eğitimle engellemelisin.  Artı 
kutup olmazsa eksi kutup bir şeye yaramaz. 
Kadın olmazsa erkekten ne olur, erkek 
olmazsa kadın neye yarar. Kötülükler 
iyiliklerin, çirkinlikler güzelliklerin derecesini 
artırır. Zıtlarla kemale ereceğimize göre 
birbirimizin farklılıklarına tahammül etmeliyiz. 
Bu zamanda sevgi ve saygıya dayanan, hür 
ve adil hukuk kuralları ile birlikte yaşamaktan 
başka yol yoktur.  

DÜNYA NEREYE DOĞRU GİDİYOR?

Osman KOYUNCU

V
akfıkebir Halk Eğitimi 
Merkezi Müdürlüğünde 
Kurumun Müdürlüğünü 

yapan Cemile Kahyaoğlu'nun 
emekliye ayrılması ve Kurumda 
Müdür Yardımcısı olarak görev 
yapan Mustafa Daloğlu'nun 
tayininin çıkması sonrası veda 
töreni düzenlendi. Vakfıkebir 
Halk Eğitim Merkezinin çiçeği 
burnunda yeni Müdürü İbrahim 
İlhan Kalyoncu ve Kurum 
çalışanları tarafından veda 
programı düzenlendi. Vakfıkebir 
Halk Eğitimi Merkezi Müdürlüğü 
görevini başarılı bir şekilde 
sürdürdükten sonra emekliye 
ayrılan 37 yıllık eğitimci Cemile 
Kahyaoğlu ve başarılı 
çalışmalarının yanı sıra 
insanlarla olan ikili diyalogları ile 
herkesin taktirini toplayan ve 
tayin sonrası kurumdan ayrılan 
Müdür Yardımcısı Mustafa 
Daloğlu'na kurumda yaptıkları 
başarılı çalışmalar nedeniyle 
plaket verilerek teşekkür edildi. 
“HİÇ KUŞKUSU OLMASIN Kİ! 
EMANETİ EMİN ELLERDEDİR”
Kurum Müdürü İbrahim İlhan 
Kalyoncu yaptığı açıklamada; 
“Bu kodluklar gelip geçicidir. 
Bizler bu makamlarda devletimizi 
temsil ediyoruz. En güzel hizmeti 
vatandaşımıza sunmak 
zorundayız. Kıymetli Müdürüm 
Cemile Hanım 37 yıllık eğitimcilik 
hayatında başarılarla dolu anılar 
biriktirmiş ve örnek alınacak bir 
mazi geride bırakmıştır. Bizlere 
teslim ettiği bu bayrağı daha da 
yukarılara taşımak için bizlerde 
gereken çalışmaları yapacağız. 
Hiç kuşkusu olmasın ki! Emaneti 

emin ellerdedir. Cemile Hanıma 
bundan sonraki emeklilik 
hayatında sağlık, sıhhat ve 
mutluluklar diliyorum. Ayrıca 
Meslektaşım Mustafa Bey'e de 
yeni görev yerinde başarılar 
diliyorum. Görevde olduğumuz 
süre içerisinde bir gün onunla da 
yolarımız bir kurumda kesişebilir. 
Kendisinin çalışkan ve başarılı 
olduğu herkes tarafından 
söyleniyor. Buna bende şahidim. 
Bir gün onunla çalışmaktan son 
derece mutlu ve memnun olurum 
dedi.”
“37 YILLIK EĞİTİMCİLİK 
HAYATIMDA ÇOK GÜZEL 
ANILAR VE SİLİNMEYECEK 
HATIRALAR BİRİKTİRDİM”
Emekli olan Cemile Kahyaoğlu, 
“37 yıllık eğitimcilik hayatımda 
çok güzel anılar ve silinmeyecek 
hatıralar biriktirdim. Bu anıların 
ve hatıraların son yıllarını 
Vakfıkebir Halk Eğitim Merkezi 
Müdürlüğü çatısı adlında 
oluşturdum. Halk Eğitim 
Müdürlüğünde görev yaptığım 
süre içerisinde ekip ruhu 
içerisinde benimle 
çalışan tüm kurum 
camiam içerindeki 
herkese teşekkür 
ediyorum. Ayrıca 
Vakfıkebir ilçe halkına, 
esnaflarına, kamu 
kurum ve kuruluşlarına, 
STK'lara, Muhtarlara, 
Kaymakamımıza, 
Belediye Başkanımıza, 
Okullarımıza, Milli 
Eğitim Camiamıza, 
Yerel Basınımıza ve 
ismini sayamadığım 

herkese şahsıma ve kurumuma 
karşı göstermiş oldukları sıcak 
ilgi, alaka, yaklaşım ve her türlü 
yardımlarından dolayı sonsuz 
şükranlarımı ve teşekkürlerimi 
iletiyorum. İstemeyerek de olsa 
her kimin kalbini kırmışsam, 
üzmüşsem hakkını helal etsin. 
Herkes hakkınızı helal edin. 
Benden yana hakkım varsa helal 
olsun dedi.”
“ÖNEMLİ OLAN BU KUBBEDE 
HOŞ BİR SEDA 
BIRAKABİLMEKTİR”
Tayin sonrası Kurumdan ayrılan 
Müdür Yardımcısı Mustafa 
Daloğlu ise, “Bu bir veda değil 
yeni bir başlangıçtır. Bu kurumlar 
ve bu koltuklar gelip geçicidir. 
Önemli olan bu kubbede hoş bir 
seda bırakabilmektir. Bizde bunu 
bırakabilmişsek ne mutlu bizlere. 
Doğup büyüdüğüm havasını 
teneffüs ettiğim bu coğrafyaya 
bu topraklara bu güzel ilçeme 
veda etmek mümkün değil. Bir 
gün başka bir görevle ilçeme 
hizmet etmek tekrardan inşallah 
naip olur dedi.

VAKFIKEBİR HEM'DE
DUYGULANDIRAN VEDA 
Vakfıkebir Halk Eğitimi Merkezi Müdürlüğünde Müdür Kahyaoğlu
ve Müdür Yardımcısı Daloğlu için veda töreni düzenlendi.

ÜGVA Trabzon İl 

TTemsilciliği tarafından; 
Trabzon Valiliği, Trabzon 

Büyükşehir Belediyesi, Trabzon 
İl Milli Eğitim Müdürlüğü ve Zafer 
Özel Eğitim Uygulama Okulu iş 
birliğiyle özel gereksinimli 
bireylere yönelik hayata geçirilen 
''TÜGVA ile +1 Farkla'' projesinin 
ilk buluşması gerçekleştirildi. 
Büyükşehir Belediyesi EYOF 
Sosyal Tesislerinde düzenlenen 
yemeğe; Trabzon Valisi Aziz 
Yıldırım ve eşi, Büyükşehir 
Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu, Trabzonlu eski Vali 
Erdoğan Bektaş, İl Milli Eğitim 
Müdürü Hasan Uygun, TÜGVA 
Trabzon İl Başkanı Hakan 
Özgören, Zafer Özel Eğitim 
Uygulama Okulu Müdür 
yardımcısı Ali Haydaroğlu, özel 
gereksinimli bireyler ve aileleri, 
Büyükşehir Belediyesi daire 
amirleri katıldı.
“ÖZGÖREN: ONLAR BİZİM 
GÖZ BEBEĞİMİZ” 
TÜGVA Trabzon İl Başkanı 
Hakan Özgören, yaptığı açılış 
konuşmasında 81 şehre örnek 
bir proje yapmak istediklerini 
belirterek, “Özel gereksinimli 
bireylerimize yönelik bir proje 
yapmak istiyordum. Çünkü onlar 
bizim kıymetlilerimiz, göz 
bebeğimiz. Aynı şekilde 
ailelerinin yeri de başımızın 
üstündedir. Yapacağımız bu 
projede hem Özel gereksinimli 
kardeşlerimizle hem de 
aileleriyle ortaklaşa birçok proje 
gerçekleştireceğiz. Özel 
gereksinimli kardeşlerimize 
vakfımızın bünyesinde bulunan 
icaathanede Temel robotik 
kodlama eğitimi vererek 
kardeşlerimizi Teknokfest gibi 
çeşitli organizasyonlara 
hazırlayacağız.  Ayrıca bu sırada 
aileleriyle çeşitli sosyokulturel  
ve psikososyal etkinlikler 
düzenleyerek onları da sürecin 
bir parçası haline getireceğiz. 
Yapacağımız bu projenin 
Türkiye'ye örnek olacağına karşı 

inancımız sonsuzdur.
“ÖZEL ÇOCUKLARIMIZ 
TEKNOLOJİYLE BİR ARAYA 
GELECEK”
Gecede konuşan Trabzon 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu, “Öncelikle 
TÜGVA İl Başkanlığımıza ve 
teşkilatına bu özel 
çocuklarımızla ve onların güzel 
aileleriyle bizleri bu masada bir 
araya getirdikleri için evvela çok 
çok teşekkür ederim. Gerçekten 
çok duygu yüklü, çok anlamlı bir 
anı beraber yaşıyoruz. 
Arkadaşlarımız projeyle ilgili bilgi 
verdiler. Proje kapsamında 
teknolojiyle bu özel çocuklarımızı 
bir araya getireceğiz. Sadece 
teknoloji değil, bunun ciddi bir de 
sosyal boyutu var. Aile ve kadın 
birimi de özellikle bu sosyal 
boyutu böyle ilmek ilmek 
işleyerek inşallah sadece 
çocuklarımıza değil, ailelerine de 
çok farklı bir zaman geçirme 
imkânı sunacak. Proje güzel 
dizayn edilmiş, inşallah çok 
başarılı şekilde uygulanacak. 
Ben de Büyükşehir Belediyesi 
olarak karınca kararınca bu 
projeye katkı veriyor olmaktan 
büyük memnuniyet duyuyorum” 
dedi.
“ÖZDEMİR BAYRAKTAR BİLİM 
MERKEZİ İLGİLERİNİ 
ÇEKECEK”
Proje kapsamında çocukların 
şehrin değişik noktalarını 
gezecek olmasının da çok 
önemli olduğunu dile getiren 
Başkan Zorluoğlu, “Bir gezi 
programı da olacak. 
Çocuklarımızı şehrin değişik 
noktalarına taşıyacağız. Biz de 
Büyükşehir Belediyesi olarak 
Sayın Sanayi ve Teknoloji 
Bakanımız ile T3 Vakfı Mütevelli 
Heyeti Başkanı Sayın Selçuk 
Bayraktar'ın da katılımıyla 
Trabzon'da Özdemir Bayraktar 
Bilim Merkezi'ni hizmete açtık. 
Merkezimiz de bu çocuklarımızın 
çok ilgisini çekecek. Düzenekler, 
sergiler ve birçok imkân var. 

Hatta planetaryum var. Oranın 
da çok etkili olacağını 
düşünüyorum” şeklinde konuştu.
“TÜRKİYE'YE ÖRNEK 
OLACAK”
Projenin uygulama noktasında 
ortaya çıkabilecek eksikliklerin 
giderilmesinde yardımcı 
olacaklarını da belirten Başkan 
Zorluoğlu, “Büyükşehir 
Belediyesi olarak hep sizin 
yanınızda olmaya devam 
edeceğiz. O manada bu özel 
projeyi Trabzon'da bir pilot gibi 
düşünüp bunun sonuçlarını 
inşallah Türkiye'ye örnek olacak 
şekilde paylaşırız. Bu meseleye 
verdikleri ehemmiyetin de bir 
göstergesi olarak Sayın Trabzon 
Valimiz ve bizim meslekte 
duayenimiz Trabzonlu Valimiz 
Erdoğan Bektaş ağabeyimiz de 
bugün bizimle beraber. 
Kendilerine de hanımefendiye de 
burada bulundukları için bu özel 
projeye verdikleri destek için 
teşekkür ediyorum. Tekrar hem 
TÜGVA teşkilatımıza hem Zafer 
Özel Eğitim Kurumu'na, 
personeline hem bizim 
arkadaşlarımıza, Milli Eğitim 
Müdürümüze, Müdürlüğümüze, 
Büyükşehir Belediyemizin ilgili 
birimlerine teşekkür ediyor, 
projemizin hayırlı olmasını 
temenni ediyorum” ifadelerini 
kullandı.
“YILDIRIM: HAYATLARINI 
KOLAYLAŞTIRMALIYIZ”
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım ise 
projeyi çok önemli bulduğunu 
belirterek, “Özel gereksinimli 
kardeşlerimizin hem okul hem de 
sosyal yaşamlarında daha aktif 
olmaları için hayata geçirilen bu 
yöndeki projeleri çok 
önemsiyorum. Çocukları için 
gecesine katan fedakâr ailelerin 
de bu projelere daha fazla dâhil 
edilmesi, onların da hayatlarını 
kolaylaştıracak adımlar atılmalı. 
İnşallah bundan sonraki süreçte 
daha çok çocuğumuza ve 
ailesine dokunacağız, onların 
işlerini kolaylaştıracağız” dedi.

ÖZEL GEREKSİNİMLİ BİREYLERLE BULUŞTULAR
Özel gereksinimli bireylere yönelik hassasiyeti ve onlar için hayata geçirdiği projelerle örnek olan
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, TÜGVA Trabzon İl Temsilciliği tarafından düzenlenen
''TÜGVA ile +1 Farkla'' projesinin ilk buluşmasında özel gereksinimli bireylerle ve aileleriyle bir araya geldi.
Başkan Zorluoğlu'nun tek tek ilgilendiği özel gereksinimli bireylerin mutluluğu görülmeye değerdi.
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HAYVANCILIK DESTEKLEME
BAŞVURULARI BAŞLADI
Vakfıkebir İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü, üreticilerin yararlanacağı
hayvancılık destekleme başvurularının başladığını duyurdu.

SİVASSPOR - TRABZONSPOR
MAÇ SONUCU: 3-3
Trendyol Süper Lig'in 13. haftasında Sivasspor ile Trabzonspor kozlarını paylaştı.
Eksi 5 derecede buz gibi havada oynanan maç içleri ısıttı. Tam 6 golün çıktığı,
2 de direğin olduğu karşılaşmada kazanan çıkmadı, mücadele 3-3 sona erdi.

Büyükliman
Postası 01.12.2023

BÜYÜKŞEHİR- ANADER VE MİLLİ EĞİTİM
ARASINDA İŞ BİRLİĞİ PROTOKOLÜ İMZALANDI
Trabzon Büyükşehir Belediyesi, Trabzon İl Milli Eğitim Müdürlüğü ile Anadolu Eğitim Kültür ve
İrfan Derneği (ANADER) arasında, tarih profesörü, akademisyen ve siyasetçi Prof. Dr. Osman Turan
anısına düzenlenecek Liseler Arası Parlamenter Stili Münazara Yarışması için iş birliği protokolü imzalandı.

S
öz konusu tebliğ ile 
buzağı, malak, dişi 
manda, anaç koyun ve 

keçi, sürü büyütme ve yenileme, 
arılı kovan, sürü yöneticisi 
istihdam, düve alım, besilik 
erkek sığır/manda desteklemesi 
gibi hayvancılık 
desteklemelerine ilişkin başvuru 
tarihleri ve şartları belirlendi. 
2023 yılı hayvancılık 
desteklemelerine ilişkin başvuru 
tarihleri ve şartları belirleyen 
tebliğ Resmi Gazete'de 
yayınlandı. Buzağı, malak, dişi 
manda, anaç koyun ve keçi, 
sürü büyütme ve yenileme, arılı 
kovan gibi desteklemeler için 
başvuru tarihleri ve şartları 
açıklandı.
Bu kapsamda desteklemelere 
ilişkin başvuru tarihleri ve şartları 
şu şekilde belirlendi:
BUZAĞI DESTEKLEMESİ
Buzağı desteklemesi için 
yetiştiriciler, 02.01.2024 tarihine 
kadar 1.Dönem, 01.04.2024-
17.06.2024 ikinci dönem için 
bağlı bulunduğu birliğe veya 
Tarım ve Orman İl/İlçe 
Müdürlüğüne başvuru yapacak.

ARILI KOVAN DESTEKLEMESİ
Arılı kovan desteklemesi için 
29.12.2023 tarihine kayıtlı 
olduğu veya arıların bulunduğu 
Tarım ve Orman İl/İlçe 
Müdürlüğüne başvuru yapılacak.
ANAÇ KOYUN KEÇİ DESTEĞİ
Anaç koyun keçi desteği için 
yetiştiriciler, 01.12.2022 tarihine 
kadar bağlı bulunduğu birliğe 
başvuru yapacak.
KOÇ TEKE ALIMI 
DESTEKLEMESİ
Koç Teke Alımı Desteklemesi 
başvuru tarihi Haygem 

tarafından yayımlanacak olan 
talimatla belirlenecek.
MALAK DESTEKLEMESİ
Malak desteklemesi için 
yetiştiriciler, 1.Dönem için 
29.12.2023 tarihine kadar, 
2.dönem için 01.07.2024-
01.08.2024 tarihileri arasında 
bağlı bulunduğu birliğe veya 
Tarım ve Orman İl/İlçe 
Müdürlüğüne başvuru yapacak.
DİŞİ MANDA DESTEĞİ
Dişi manda desteği için 
yetiştiriciler, 29.12.2023 tarihine 
kadar bağlı bulunduğu birliğe 
veya Tarım ve Orman İl/İlçe 
Müdürlüğüne başvuru yapacak.
SÜRÜ BÜYÜTME VE 
YENİLEME DESTEĞİ
Sürü büyütme ve yenileme 
desteği için, Anaç koyun keçi 
desteğine başvuran yetiştiriciler 
bu desteğe başvurmuş 
sayılacak.
Çiğ süt desteklemesi ise Tarım 
ve Orman Bakanlığınca 
belirlenecek.

VAKFIKEBİR ŞAMPİYONLUĞA
EMİN ADIMLARLA İLERLİYOR
Veteranlar Futbol Liginde geçen yılın lig ve bölge şampiyonu Vakfıkebir Veteranlar
futbol takımı, bu haftayı da 3 puanla kapatarak liderliğini devam ettirdi.

2023-2024 Veteranlar Futbol Ligine bu 
hafta oynanan müsabakalarla devam 
edildi. Gurupta 10 puanlı iki takımdan biri 
olan Vakfıkebir averajla liderlik 
kodluğunda oturuyordu. Bu haftaya 
girilirken 10 puana sahip diğer takım 
averajla ikinci sıradaki 1461 Aksaçlılar 
takımı Sürmene'ye 1-0 mağlup oldu. 
Görele takımından da 3 puan alan 
Vakfıkebir puanını 13 yaptı ve gurup 
liderliğini sürdürdü. Gurubun bir başka 
karşılaşmasında ise gurupta 9 puanla 3. 
Sırada olan Of Takımı Çayeli takımını 3-1 
yenerek puanını 12 ye yükseltti ve gurupta 
2. Sıraya yerleşti. Bu hafta sonu Vakfıkebir 
takımı kendi saha ve seyircisi önünde 
1461 Aksaçlılar takımı ile karşılaşacak. 03 
Aralık 2023 Pazar günü Saat: 11.00 da 
Vakfıkebir Öğretmenevi yanındaki suni 
çim sahada oynanacak müsabakaya 
Vakfıkebir takımının tam kadro olarak 
çıkması bekleniyor. Vakfıkebir takımında 
eksik ve sakat oyuncu bulunmuyor.

rabzonspor, Trendyol 

TSüper Lig'in 13. haftsında 
Sivasspor ile karşı karşıya 

geldi. Kritik maç BG Group 4 
Eylül Stadyumu'nda oynandı.
2-0'DAN 2-2!
Eksi 5 derecede buz gibi 
oynanan karşılaşmada tam 6 
gol atıldı. Ev sahibi Yiğidolar, 
4'te Samu Sainz ve 20'de Rey 

Manaj ile 2-0 öne geçti. 39'da 
Fırtına'nın yıldızı Nicolas Pepe 
fileleri sarstı, Avcı Baniya'yı 
oyundan aldı, Trezeguet'yi 
oyuna attı. 45+2'de Paul 
Onuachu sahneye çıktı ve 
takımlar soyunma odasına 2-
2'yle gitti.
MANAJ HAT-TRİCK'İ KAÇIRDI
66'da Manaj yine affetmedi, 

Sivas 3-2 öne geçti. 76'da 
Enis'in asistinde Trezeuet fileleri 
sarstı ve maçın skorunu 
belirledi. Öte yandan 26'da 
Pepe ve 51'de Manaj birer kez 
direğe takıldı. Bu sonuçla 
taraflar 1'er puanla sahadan 
ayrıldı. Trabzonspor puanını 
23'e yükseltti, Kırmızı-Beyazlılar 
da 15 puana çıktı.
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Bölgesel ve Yöresel Haberleri
İnternet Sitemizden Takip Edebilirsiniz.

www.buyuklimanpostasi.com

amu kurumları ve sivil 

Ktoplum örgütleriyle çeşitli 
alanlarda iş birliği 

çalışmalarına önem veren 
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkanı Murat Zorluoğlu, yeni 
bir iş birliğine imza atmak üzere 
Trabzon İl Milli Eğitim Müdürü 
Hasan Uygun ve ANADER 
Yönetim Kurulu Başkanı Asım 
Aykan'ı makamında ağırladı. 
Ziyarette Prof. Dr. Osman Turan 
anısına ortaklaşa düzenlenecek 
Liseler Arası Parlamenter Stili 
Münazara Yarışması için Başkan 
Zorluoğlu, İl Milli Eğitim Müdürü 
Uygun ve ANADER Başkanı 
Aykan arasında iş birliği 
protokolü imzalandı.
“AYKAN: YENİ HEDEFLER 
BELİRLEMELERİNİ 
AMAÇLIYORUZ”
ANADER Yönetim Kurulu 
Başkanı Asım Aykan proje ile 

ilgili yaptığı değerlendirmede, 
“Düzenleyeceğimiz Liseler Arası 
Parlamenter Stili Münazara 
Yarışması ile öğrencilerimizin 
kendine güven duygusunun 
gelişmesine, onların kendilerini 
daha rahat ifade edebilmelerini, 
farklı görüşleri bir arada 
yaşatabilme olgunluğu 
kazanmalarını, kanıtlar ve 
bilgiler yoluyla mantık yürüterek 
fikirlerini savunmalarına katkıda 
bulunmak ve öğrencilerimizin 
tarih profesörü, akademisyen ve 
siyasetçi Prof. Dr. Osman 
Turan'ı fikirleri, düşünceleri, 
edebi anlayışı ve ilkeleri ile 
yaşam felsefesini 
harmanlayarak kendilerine yeni 
hedefler belirlemelerini 
sağlamayı amaçlıyoruz. 
Trabzon'da Milli Eğitim 
Müdürlüğüne bağlı tüm resmi ve 
özel liselerdeki öğrencilerin 

katılımıyla yapılacak münazara 
yarışmasında dereceye giren 
öğrencilere ve danışman 
öğretmenlerin ödüllendirilmesi 
de protokolümüzün hedefleri 
arasında yer almaktadır” dedi.
“GENÇLERE YENİ UFUKLAR 
AÇACAĞINA İNANIYORUM”
Ziyaretten duyduğu memnuniyeti 
dile getiren Başkan Zorluoğlu 
ise, “Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi olarak özellikle 
gençlerimiz, hanımefendi 
kardeşlerimiz ve özel 
gereksinimli bireylerimizle ilgili 
yapılan organizasyonlara 
elimizden geldiğince destek 
vermekten mutluluk duyuyoruz. 
Şehrimizdeki tüm liselerde 
okuyan öğrencilerimizi 
kapsayacak bu yarışmanın da 
amacına ulaşacağına, her birine 
yeni ufuklar açacağına yürekten 
inanıyorum” ifadelerini kullandı.
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İNŞAAT

Gökhan BANKOĞLU

www.bayilsainsaat.com

bayilsainsaat@hotmail.com

0 542 773 61 61

0 462 841 28 01

Kemaliye Mah. H.Ziya Habiboğlu Cad. 

No:7/C    Vakfıkebir / TRABZON

BASKAN COBANOÐLU'NDAN SÜRÜCÜLERE KIS LASTÝÐÝ UYARISI
Vakfıkebir Şoförler ve Otomobilciler Esnaf Odası Başkanı İsmail Hakkı Çobanoğlu, 1 Aralık
tarihinde başlayacak ticari araçlarda kış lastiği uygulaması konusunda sürücüleri uyardı.

ÖZEL GEREKSÝNÝMLÝ BÝREYLERLE BULUSTULAR
Özel gereksinimli bireylere yönelik hassasiyeti ve onlar için hayata geçirdiği projelerle örnek olan
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, TÜGVA Trabzon İl Temsilciliği tarafından düzenlenen
''TÜGVA ile +1 Farkla'' projesinin ilk buluşmasında özel gereksinimli bireylerle ve aileleriyle bir araya geldi.
Başkan Zorluoğlu'nun tek tek ilgilendiği özel gereksinimli bireylerin mutluluğu görülmeye değerdi.

MÜHENDİSLİK

1 Günde İş Tesl�m�    Doğalgaz Tes�satı    Petek Tes�satı
Proje & Gaz Açma    Ücrets�z Keş�f

Uzman Kadro İle

VAKFIKEBİR’de Hizmetinizde.

Tel: 0533 073 7313 - 0462 616 0061SERDAR MUSAOĞLU

Tonya Yolu Üzeri Müftülük Karşısı - Vakfıkebir

SATILIK LÜX DAİRELER

0462 841 2442 0542 263 2688 www.uluduz.com.tremin@uluduz.com.tr  

GIDA İNŞAAT SANAYİ ve TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ

BEYLİKDÜZÜ EVLERİ DİLEKDÜZÜ EVLERİ
Beylikdüzü Evleri Adacık Mahallesi Beşikdüzü / TRABZON Dilekdüzü Evleri Adacık Mahallesi Beşikdüzü / TRABZON

> Sadık AYDIN 4'de

> Alper Özkan KARAGÖL 2'de

İsma�l Hakkı ÇOBANOĞLU
Şoförler ve Otomob�lc�ler Odası Başkanı


